
                                                                     Projekt „Destinační společnost Valašsko 

                                                                                                            2023“ je spolufinancován Zlínským krajem 

 

Zápis ze setkání Rady Fondu cestovního ruchu DSV  
 

Datum a 
čas: 

14.12.2023 
14.00 hod 

Místo konání: Restaurace u Výchopňů, Jasenická, Vsetín 

Zúčastnění:  

 
Martina Hovořáková, Yvona Wojaczková, Lucie Strbačková, Josef Daněk, Jan Dudek, 
Dušan Machala,  Milan Daňa, Adéla Kousalová, Marek Chytka, host Jan Machovský 

 

Program: 

 
1. Příprava plánu marketingových aktivit Destinační společnosti Valašsko pro rok 2024 
2. Návrh vnitřního uspořádání činnosti Fondu cestovního ruchu Valašska 
3. Seznámení s průběhem tvorby Koncepce rozvoje cestovního ruchu v turistické oblasti 

Valašsko 2023 – 2032 
4. Diskuze, různé 

 

Zápis:  
1) Marek Chytka úvod 
2) Martina Hovořáková přivítání, seznámení s průběhem tvorby Koncepce rozvoje 
turistické oblasti Valašsko v letech 2023 – 2032,  
Ocenění v anketě 100 nejlepších pro Destinační společnost Valašsko. 
2) Martina Hovořáková uvedla změny v personálním uspořádání DSV od ledna 2024.  
 Destinačním managerem bude Adéla Kousalová, s asistentkou, která vzešla 
z výběrového řízení. 
3) Adéla Kousalová představila marketingový plán na rok 2024, který byl jednomyslně 
schválen. 
4) Jan Machovský představil plán pro program MMR značení na cyklotrasách Bečva. 
V diskuzi bylo konstatováno, že jedna značka (z 80 ks), která určuje obec je zbytečná, a 
nákladná. Lepší bude naváděcí značení významných kulturních, přírodních a gastro 
pozoruhodností. Klíč k určení výběru a formu případné realizace dohodne Adéla 
Kousalová s Janem Machovským na schůzce v prvním lednovém týdnu 2024. Jan 
Machovský seznámil s novou trasou letního cyklobusu z Hranic Valmezu přes Vsetín, 
Karolinku, Soláň, Prostřední Bečvu do Bílé. V letošním roce úspěšný projekt bez účasti 
Rožnova pod Radhoštěm. 
Jednotliví účastníci z podnikatelského sektoru hovořili o novinkách v regionu a 
představili novinky a nejbližší rozvoj ve svém prostoru regionu. 
Stellplatzy - Jan Dudek Ski Karolinka využil výzvy ZK, kterou iniciovalo DSV. Přijato 7 
projektů v naší oblasti. Celková podpora ZK navýšena o 380 tis. na 3 380 tis.  
Město Vsetín promarnilo příležitost. 
Předání přání k Vánocům a novému roku, závěr. 
 

Zapsal: M. Chytka 

 


